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ΘΕΜΑ: «Σε απόλυτη εγκατάλειψη τα αρχαία λατομεία στο Μαράθι της Πάρου»

Κυρία Υπουργέ,

Γνωρίζοντας ότι πάρα πολλά μνημεία και γλυπτά αριστουργήματα της αρχαιότητας, που

διαμόρφωσαν καθοριστικά την τέχνη της αρχαίας Ελλάδας και συνέβαλαν στην διάδοσή

της προς τη Δύση, σμιλεύτηκαν από το παριανό μάρμαρο, οι επισκέπτες του νησιού

νιώθουν έντονη την επιθυμία να επισκεφθούν τον χώρο των αρχαίων λατομείων στην

Πάρο. Όμως, η επίσκεψή τους στον εν λόγω χώρο καταλήγει σε απογοήτευση και σε

απελπισία, καθώς, ο μαρμαρόστρωτος δρόμος για τα ανωτέρω λατομεία οδηγεί τελικά

στο «πουθενά» και η εικόνα που συναντά κανείς στον παραπάνω περιβάλλοντα χώρο

είναι  εκείνη  της  απόλυτης  εγκατάλειψης:  Αυτοσχέδια  μονοπάτια,  φτιαγμένα  από  τα

πατήματα  των  επισκεπτών,  αγριόχορτα,  ελάχιστη  σήμανση,  διάσπαρτες  στοές  και

τρύπες επικίνδυνες.

Η περιοχή αυτή είναι χαρακτηρισμένη ως αρχαιολογικός χώρος από το 1974, ενώ, το

2000,  έγινε  συμπλήρωση της  σχετικής  κήρυξης  και  ακριβέστερη  οριοθέτησή  της.  Η

περιοχή  των  λατομείων  μαρμάρου  στο  νησί  και  των  σχετικών  εγκαταστάσεων,

χαρακτηρίστηκε  το  2018,  ως «ιστορικός τόπος».  Δυστυχώς,  πέραν αυτού και  παρά

κάποιες προσπάθειες τοπικών συλλόγων, δεν έχει γίνει σχεδόν τίποτα για την ανάδειξη

του σχετικού χώρου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Είναι στις προθέσεις σας η αξιοποίηση των αρχαίων λατομείων στο Μαράθι της Πάρου;

Αν ναι,  σε ποιες ενέργειες σκοπεύετε να προβείτε,  ώστε ο ανωτέρω χώρος να γίνει

επισκέψιμος και να αναδειχθεί;

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ




